



WeSustain GmbH in Hannover: Richard-Wagner-Straße 28, 30177 Hannover

Mit dem Zug vom Hauptbahnhof Hannover

Nehmen Sie eine der folgenden Stadtbahnen vom Hauptbahnhof zur Haltestelle „Vier Grenzen“ (genau 4 Stationen).

U3 Richtung Altwarmbüchen

U7 Richtung Misburg

U9 Richtung Fasanenkrug

Unser Büro in Hannover ist von der Haltestelle in ca. 2 Minuten zu Fuß erreichbar.

Anreise von Flughafen Hannover

Nehmen Sie die S-Bahn: **S5** (Richtung Paderborn Hbf./ Hameln/ Bad Pyrmont) bis Hannover Hauptbahnhof. Bitte folgen Sie dann der Beschreibung für die „Anreise mit dem Zug vom Hauptbahnhof Hannover“.

By train from Hannover's central station

Take any of the following trams (underground train) from the central station and get off at the station „Vier Grenzen“ (exactly 4 stops from central station).

U3 direction to Altwarmbüchen

U7 direction to Misburg

U9 direction to Fasanenkrug

From the station it will take approximately 2 mins to reach our office by foot.

How to reach us from Hannover airport

Take the suburban train (S-Bahn): **S5** (direction to Paderborn Hbf/ Hameln/ Bad Pyrmont) from Hannover airport (platform number 2) to Hannover central station. From there follow the instructions on “How to reach us by train”.



WeSustain GmbH in Buxtehude: Poststraße 19, 21614 Buxtehude

Anreise vom Bahnhof Buxtehude

Sie erreichen unser Büro Buxtehude vom Bahnhof in ca. 10 Minuten zu Fuß.

Anreise von Hamburg Flughafen

Nehmen Sie die S-Bahn **S1** (Richtung Wedel/Holst) bis Hamburg Hauptbahnhof. Von dort nehmen Sie den Regional Express **RE 5** (Richtung Cuxhaven) bis Buxtehude Bahnhof. Bitte folgen Sie dann der Beschreibung für die „Anreise vom Bahnhof Buxtehude“.

How to reach us from Buxtehude's station

From the station you can reach our office in approximately 10 mins by foot.

How to reach us from Hamburg Airport

From Hamburg Airport, take the suburban train (S-Bahn): **S1** (towards Wedel/Holst) to Hamburg central station. Take the Regional-Express train **RE 5** (direction Cuxhaven) from Hamburg central station to Buxtehude station. And follow the instructions from “How to reach us from Buxtehude's station”.



WeSustain GmbH in Walldorf: Altrottstraße 31, 69190 Walldorf

Anreise vom Bahnhof Walldorf

Sie erreichen unser Büro Walldorf vom Bahnhof in ca. 18 Minuten zu Fuß.

How to reach us from Walldorf station:

Our office is within 18 minutes walking distance from Walldorf station.

